
  

Szentesen nem tudtak igazgatókat választani 

Szentes - Szentesen tegnap sem sikerült megválasztani a sportközpont 
igazgatóját. Ezért Szirbik Imre polgármester saját hatáskörben az új pályázat 
elbírálásáig Takács László sportcsarnok-igazgatót bízta meg a sportközpont 
vezetésével. A képviselı-testület a Szentesi Üdülıközpont Nonprofit Kft. 
ügyvezetıjét sem tudta megválasztani. 

A november 28-i rendes ülésén elnapolta, és tegnap 
rendkívüli testületi ülésen tárgyalt a sportközpont 
intézményvezetıjének, valamint a Szentesi 
Üdülıközpont Nonprofit Kft. ügyvezetıjének 
megbízásáról a szentesi önkormányzat. Elıbbi vezetıi 
állásra ketten nyújtottak be pályázatot: a Deszken élı 
29 éves Hevesi Gábor Tamás és a szentesi Tomcsányi 
Ferenc. A sportközpont intézményvezetıi posztjára az 
önkormányzat korábban már hirdetett egy pályázatot, 
de az októberben eredménytelenül zárult: a jelöltek 
közül senki sem kapott kellı támogatást a képviselı-
testülettıl. A grémiumnak egyébként januárban kellett 
volna új vezetıt választania, akkor ezt nem tette meg, mert az intézmény szerkezeti 
átalakításán gondolkodott.  
 
A központ élén viszont ideiglenes vezetıként 
megmaradt Tomcsányi, akinek öt évre szóló 
igazgatói megbízása akkor járt le. A pályázatra 
jelentkezıket most is meghallgatta a sportbizottság. 
Rébeli-Szabó Tamás, a bizottság fideszes elnöke 
elmondta, a két beérkezett pályázat közül 
Tomcsányi Ferencét találták a legmeggyızıbbnek, 
és ıt javasolják intézményvezetınek. Szavazáskor 
azonban egyik pályázó sem kapta meg a 
kinevezéshez szükséges 13 igen szavazatot. Szirbik 
Imre polgármester megállapította, a második 
pályázat is eredménytelenül zárult, ezért saját 
hatáskörben – a kiírandó új pályázat elbírálásáig – a 
sportközpont vezetésével Takács Lászlót, a 
sportcsarnok igazgatóját bízza meg.  
 
Szentes vezetése júniusban döntött úgy, hogy a 
sportközpontot átszervezi, és január elsejétıl az 
uszoda, az üdülıházak és a teniszpálya 
üzemeltetésére egy önkormányzati tulajdonú 
nonprofit kft.-t alapít – ez a Szentesi Üdülıközpont Nonprofit Kft. Ennek ügyvezetıi 
posztjáért négyen versengtek: Deák Albert, Kocsis Csaba, Kozák László és Szabics 
Ferenc. Minden pályázó három percben vázolta terveit, de a kétkörös szavazás ebben 
az esetben sem járt eredménnyel.  
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Svájci frank helyett euró 
vagy forint 
 
Szentes képviselı-testülete 
tegnapi rendkívüli ülésén 
módosított a város folyószámla 
vezetésén. Szirbik Imre 
polgármester elmondta, amikor 
a város kibocsátotta kötvényét, 
azt svájci frank alapon tette. A 
válság miatt azonban ez a 
valuta szinte teljesen eltőnt a 
piacról, ezért a pénzügyi 
mőveleteket a jövıben euróban 
vagy forintban hajtják végre, 
mivel az jobb feltételek mellett 
váltható. 
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Értesülni szeretnék a napi friss helyi 
hírekrıl! E-mailemre levél érkezik, 
amelyben megerısítem a 
feliratkozást. 
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